
Klepp kommune
BORE SKULE

Verdalsvegen 31

4351 Kleppe
Tlf 51 78 97 20

Møtereferat FAU Bore skule

Møtedato: 09.04.24 Møtetid: 19.30-21.15 Møtestad: Bore skule
Møtedeltakarar:
Gry Eileen Grude 1A

Helene Seldal 1B

Iselin Aarsland Abrahamsen (SMU) 2C

Olav Andreas Lura (Leder/KFU) 2D

Gaute Hovtun (Referent) 3B

Hege Suphellen Guggedal 5A

Katarzyna Sziwa 5B

Lill Christine Vien (Nestleder/SU/SMU leder) 6B

Linda Tveit Paulsen (Kasserer/vara SU/SMU) 6B

Jorun Beate Fylkesnes Rektor

Fraværende:

Ine Bjorheim Berge 4A

Kim Roger Mæland 4C

Saksliste

Sak nr. Sak Ansvar Frist

23/24 38:

Godkjennelse av FAU møtereferat 21.02.2024 og innkallelse 09.04.2024

● Ingen innvendinger til innkallelse eller møtereferat.

23/24 39:

FAU leders tid - April

Økonomi

● FAU-leder informerer
● Rektor sier at Bore skule ønsker å ta halve utgiftene knyttet til Barnevaktens

foredrag. FAU stiller seg positive til dette. Rektor og FAU-leder tar dette
videre.
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Evaluering foreldremøter

● Det meldes om litt varierende oppmøte på de forskjellige trinnene, men
tilbakemeldingene fra foreldremøtet er meget positive.

Gatecup

● FAU-leder informerer om arbeidet knyttet til gatecupen.

Sykkelprøve

● Sykkelprøven skal etter planen være tirsdag 7. mai.

FAU 2024/25

● FAU mangler to representanter for kommende 1. og 3. trinn. og en
representant på 4. og 5. trinn.

● FAU ønsker å få på plass flest mulig representanter før sommeren.

23/24 40:

Rektors tid - April

Trygt og godt skolemiljø, inkludert språkbruk

● Rektor informerer om aktivitetsplaner, saker hos statsforvalteren og hvordan
skolen følger opp dette.

● Det har blitt opprettet nye aktivitetsplaner etter elevundersøkelsen.
● Rektor informerer også om hvilke aktører skolen samarbeider med for å

jobbe med skolemiljøet, for eksempel KTT.
● Færre rapporter om dårlig språkbruk, men det er fortsatt en jobb som må

gjøres med språkbruk blant elever.

Personalsituasjon/sykefravær

● Rektor informerer om et relativt uendret bilde i sykefravær. Sykefraværet er
høyere enn ønsket, men ikke noe som tyder på arbeidsrelatert sykefravær.

● Rektor informerer også om at personalsituasjonen til neste skoleår ser bra ut.

Økonomi

Mobilbruk/smartklokker ved Bore skule

● Rektor har involvert personalet på skolen i en diskusjon om hvilke
retningslinjer de skal ha for mobiler/smartklokker. Skal elevene få ha mobil
og smartklokker med på skolen eller ikke. Dette er en pågående diskusjon.

● Flertallet (8 av 9) i FAU stiller seg bak forslaget om at mobiler og
smartklokker ikke skal være med på skolen.

Annet

● Rektor tar opp ballen med valg av målform. Hun påpeker at det er dyrt å ha
to målformer, og det er vanskeligere å sette sammen klasser på grunn av
målformene. Rektor ønsker at dette med målform skal bli en sak i FAU til
neste skoleår.

● Rektor informerer om at Klepp kommune satser på oracy eller muntlige
ferdigheter / dialogbasert undervisning.

● Rektor informerer om Agenda Kaupang.
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23/24 41:

Status vedrørende tilsyn av Statsforvalteren

● Rektor informerer om dokumentasjon Statsforvalteren har fått, og om
prosessen rundt dette tilsynet.

● Resultatet fra tilsynet foreligger en gang før sommeren.

23/24 42:

Etablering av FAU Kleppelunden skule

Forespørsel fra to foreldrekontakter om deler av potten i FAU Bore skule skal
overføres til FAU Kleppelunden skule.

Klepp Kommune/skolesjef sier det ikke er ordninger om å søke midler til FAU.

Ca 21% (93 av 441 - foreløpige tall) av elevene ved Bore skule skal begynne på
Kleppelunden skule.

Ved Kleivane skole i Sandnes fikk FAU deler av potten fra Austrått skole basert på
elevtall

(21/22).

1. Skal deler av FAU Bore skule sin pengebeholdning overføres til FAU
Kleppelunden

skole? Ja eller Nei.

2. Dersom ja, hva skal være fordelingsnøkkelen og skal det settes et maksimalt
beløp?

● Det blir enstemmig vedtatt at deler av Bore FAU sin pengebeholdning skal
overføres til Kleppelunden FAU. Det blir også vedtatt at dette må være et
edruelig og rettferdig beløp. En fordelingsnøkkel vil bli vedtatt på neste
FAU-møte. Før denne tid tar FAU-leder kontakt med Horpestad FAU og
Klepp FAU, og hører med dem om hva de tenker med økonomien til
Kleppelunden FAU.

23/24 43:

Eventuelt / andre saker

● Katarzyna tar opp en sak om sammensetning av nye klasser på Bore skule og
bekymringer rundt ressurser til de forskjellige klassene.

● Rektor informerer om at lærer normen vil bli fulgt.

Sted Bore skule

Referent Gaute Hovtun
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